
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-04-18, § 16 

 

 Tid Torsdagen den 18 april 2013 kl 16.30 – 17.10 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 29 april 2013 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Daniel Helldén 

  
Närvarande  

 
Beslutande ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Daniel Helldén (MP), vice ordföranden  

Bo Arkelsten (M)  

Datevig Tjärnberg (M)  

Marie Agmén (M)  

Mark Klamberg (FP)  

Jonas Naddebo (C)  

Malte Sigemalm (S)  

Annika Ödebrink (S)  

Oskar Levin (S)  

Martin Hansson (MP)  

Kajsa Stenfelt (V) §§ 1-21 

 

 Tjänstgörande ersättare: 
 

Peter Abelin (M) för Daniel Valiollahi (M) 

Tobias Johansson (V) för Kajsa Stenfelt (V) §§ 22-27 

 

 Ersättare: 
 

Christoffer Kuckowski (M)  

Inga-Lill Larsson (M)  

Charlotta Schenholm (FP)  

Jesper Svensson (FP)  

Göran Oljeqvist (KD)  

Margareta Stavling (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Hanna Helsing (S)  

Petra Schagerholm (MP)  

Tobias Johansson (V) §§ 1-21 

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Per Anders Hedkvist, Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Ted Ell, 

Åse Geschwind, Inga-Lill Hultin, Anne Kemmler, Mattias Lundberg och Elisabet 

Munters samt personalföreträdaren Luis Lopez §§ 1-16 och biträdande 

borgarrådssekreteraren Martin Savén från roteln. 



  

 
 § 16 

Inriktningsbeslut avseende lokaler i nya Tekniska nämndhuset 
Dnr T2013-000-01656 
 
Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden godkänner inriktningsförslag avseende 

 inhyrning av nya lokaler i enlighet med vad som redovisas i kontorens 

 gemensamma tjänsteutlåtande. 

 

2  Trafik- och renhållningsnämnden uppdrar åt sitt kontor att ta fram underlag 

 för genomförandebeslut avseende inhyrning av nya lokaler i enlighet med vad 

 som redovisas i kontorens gemensamma tjänsteutlåtande. 

 

3 Trafik- och renhållningsnämnden överlämnar ärendet till kommunstyrelsens 

 ekonomiutskott för vidare beredning. 

 
Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets, fastighetskontorets, exploateringskontorets, miljöförvaltningens och 

stadsbyggnadskontorets gemensamma tjänsteutlåtande från den 27 mars 2013. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m.fl. (M), Mark Klamberg (FP), Jonas Naddebo (C) 

 vice ordföranden Daniel Helldén m.fl. (MP) och Malte Sigemalm m.fl. (S) 

 föreslår (se beslutet). 

 

2) Kajsa Stenfelt (V) föreslår att nämnden beslutar enligt följande:  

 

1 Delvis bifalla förvaltningens förslag. 

2 Inte låsa sig vid att Tekniska nämndhusets verksamhet placeras i 

 Söderstaden. 

3 Göra en ordentlig analys av hur många besökare de olika förvaltningarna 

 har eller andra skäl till varför de måste ligga central. 

4 Titta på möjligheterna för exempelvis ett gemensamt medborgarkontor för 

 den publika verksamheten så att övrig verksamhet kan läggas i våra 

 ytterförorter. 

5 Utreda möjligheten till att lägga delar av den publika verksamheten i 

 anslutning till våra stadsdelskontor/nämnder. 

6 Därutöver anföra: 

 

Vänsterpartiet välkomnar att den borgerliga majoriteten inser att staden själv är 

en avgörande motor i förortsutvecklingen och nu ansluter sig till det förslag att 

flytta ut myndighetskontor som vi la fram i 10-punktsprogrammet ”Förorten ska 

leva – 10 punkter för Stockholms småföretagare och förortscentrum”(2010). Vi 

har också i motionen ”Levande förortscentrum” argumenterat för 

nödvändigheten av en strategisk plan för att rädda förortscentrumen och utveckla 

förorterna, där ett viktigt förslag var att flytta ut förvaltningar. 

 

Förvaltningskontor i förorterna ger staden en synlighet och närvaro som är 



  

mycket angelägen för de boende. Dessutom ökar kundunderlaget för 

näringsidkarna och stadsdelarna blir mer levande med en mix av bostäder, 

arbetsplatser och service. Även underlaget för allmänna kommunikationer och 

tvärförbindelser förbättras och intresset från andra aktörer att etablera sig i 

förorterna gynnas. Bilden av förorterna som sovstäder utmanas vilket gynnar 

hela staden. 

 

Utflyttningen av förvaltningar måste gå hand i hand med det övriga arbetet för 

att utveckla förorterna. Det behövs därför en genomtänkt strategi, att staden 

ställer utvecklingspengar till förfogande och att varje förortscentrum i bred lokal 

samverkan tar fram en utvecklingsplan. Ska vi kunna bygga en ekologiskt 

hållbar storstad som möter klimathotet på det smartaste sättet måste 

kulturinstitutioner, idrottsplatser och hallar, myndigheter, affärer och andra typer 

av arbetsplatser fördelas jämnare och inte koncentreras till vissa delar av staden.  

 

I vissa förorter med stor omflyttning eller där köpkraften är låg kan det bästa 

vara att staden äger förortscentrumen. Kommunala bolag med lägenheter i 

stadsdelen kan äga centrumet gemensamt alternativt att det största kommunala 

bolaget blir ägare. Då får vi ett tydligt samband mellan behovet av att utveckla 

centrumet och att de boende tillförsäkras god service. Bostadsområdet får ett 

tydligt mervärde, vilket höjer statusen i förhållande till innerstaden. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) ställer de framlagda förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från Ulla Hamilton m.fl. (M), Mark 

Klamberg (FP), Jonas Naddebo (C) vice ordföranden Daniel Helldén m.fl. (MP) och 

Malte Sigemalm m.fl. (S). 

 
Reservation 

Kajsa Stenfelt (V) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


